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Indkomne forslag til ordinært afdelingsmøde i 

afdeling 18 den 8. maj 2024 

Forslag 1 

Forslagsstiller: Beboer 

En ladestander i boligafdelingen vil være en god tilføjelse, da den ikke kun vil 

tiltrække beboere, men også andre borgere, der måske har brug for opladning til 

deres elektriske køretøjer. Dette vil skabe et positivt image for vores afdeling som 

også er miljøbevidste og tænker på samfundet, og det kan også tiltrække nye 

beboere til afdelingen. Til de nuværende beboere er det givet godt ud, så man ikke 

skal køre andre steder hen, for at oplade. Der er i dag ladestander i Vivaboligs 

afdelinger. 

Ville det være en fordel for vores boligafdeling at tiltrække både beboere og andre 

borgere ved at tilbyde en ladestander til elektriske køretøjer? 




